
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 15. august 2022 kl. 16.45 – 19:45 i personalebygningen 
 
Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Helle Nicola Jensen, Sibel Arslan, Julie Hannibal Haugbølle, Morten H. Andersen, 

Bjarne Sander Andersen, Stine Grangaard 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Mikki Bast og Tina Louise Sørensen 

 

Elevrepræsentanter:  

Haakon Refnov og Nicolas Frank Engberg 

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Niels Bille, Henrik Buchardt og Henrik Rasmussen 

 

Børne og Skoleudvalget:  

Anette Rachiltz 

 

Afbud fra: 

Morten H. Andersen, Julie Hannibal Haugbølle 

 

1.Sag nr. 01.08.22 Lukket punkt 

 

2. Sag nr. 02.08.22 Præsentation af konstituering 

Formand Jens-Halvor Zoffmann (2 år) 

Næstformand Helle Nicola Jensen (2 år) 

Sibel Arslan (2 år) 

Julie Hannibal Haugbølle (4 år) 

Stine Grangaard (4 år) 

Morten Hannibal Andersen (4 år) 

Bjarne Sander Andersen (4 år) 

Præsentationsrunde. 
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3. Sag nr. 03.08.22 Nyt fra 

Elevrådet: Der har ikke været elevrådsmøder i dette skoleår. Der er 8 møder for det store elevråd (5.-9. kl.) 

og 4 møder for det lille elevråd (0.-4. kl.). Der er to repræsentanter fra hver klasse i elevrådet. 

Formand:  

SB er inviteret til Kobæk Strand 4.-5. november. 

Der er landsmøde i ’Skole og forældre’ 11.-12. november, hvor 3 delegerede kan deltage. Tema: den frie 

folkeskole. 

 

Udvalg: Intet nyt. 

 

SFO – Mikki:  

Det har været lidt svært i systemerne at se antal børn på SFO i sommerperioden og dermed sikre korrekt 

bemanding. Det undersøges nærmere, hvordan der kan sikres mere reelle tal. Vi er nu godt tilbage efter 

ferien. 

Undervisningen - Tina: 

Vi er landet godt efter ferien. God opstartsuge med forberedelse før skolestart. Fælles sang fra lærerne til 

eleverne på 1. skoledag. 

Kommunalbestyrelsen – Anette:  

Intet nyt i KB andet end budget 2023, hvor det skal bemærkes, at der er en rammebesparelse på ½ procent 

på alle områder. Kom gerne med forslag til noget andet, der kan gøres i budget 2023. 

Skoleledelsen:   

Vi har været en leder mindre i ledelsen pt., hvor Henrik R er inde over 0., Henrik B 1.-4. og Niels 5.-9. kl. 

Sundmad ordning er opstartet. Det virker som om, at det er startet godt op. 

Forberedelsesugen for lærerne var en god uge med tid til fordybelse i forberedelserne. 

Profilansøgning for Rødovre Skole er sat i bero indtil videre ift. den politiske behandling. I dette skoleår 

arbejder vi med tre temaer (i alt 11 temadage), som er en øvelse frem til mulig profil. 

Vi har to stillingsopslag på lærere. En dansklærer i 8. kl. og en dansklærer i 4. kl. 

Det er i forligskredsen besluttet, at de nationale test ændres til lineære test (frem for adaptive test), hvilket 

iværksættes senere i år, nov/dec.  

Forældre i SB opfordres til at få taget et foto, når Skolefoto er på skolen 25., 26. og 29. august. 

Første skoledag for 0. klasserne forløb godt med sang for forældre og børn. 

 

SFO: Der var et par af de nyansatte før ferien der sprang fra, så vi har fortsat stillingsopslag oppe. 

Opstartsperioden fra 1. maj har været anderledes, hvor vi godt har kunne mærke, at børnene ikke på samme 

måde har været vant til større fællesskaber. 

 



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

4. Sag nr. 04.08.22 kommunalt budget for kommende år. Udarbejdelse af høringssvar v. Jens-Halvor 

og Niels (1 bilag)   

Budgettet blev drøftet og der blev nedsat et udvalg til at udfærdige et høringssvar.  

 

 

 

5. Sag nr. 05.08.22 Drøftelse af mulig forretningsorden v. Jens-Halvor og Niels 

Punktet genbehandles i september  

Udsættes til et senere møde grundet ny konstituering af forældrerepræsentanter, hvor Stine Grangaard 

indtræder i bestyrelsen i stedet for Natasja Haugbølle. 

 

6. Sag nr. 06.08.22 Undersøgelse af opstart 00.klasser, orientering  v. Henrik  

SB har efterspurgt en undersøgelse af opstart i 00. 

Der er 44 besvarelser ud af de 87. Der er 19, der har valgt at komme med tilkendegivelser i 

kommentarfeltet. 

- Morgen-SFO har været lidt kaotisk nogle gange ved overgangen fra SFO-køkken til Havehuset. 

- De pædagogiske aktiviteter og valg af dem, er der forskellige holdninger til. 

- Svarene generelt ligger lidt over middel. 

- Der arbejdes videre med besvarelserne i personalegruppen. 

Det er foreslået, at undersøgelsen gentages årligt. 

 

7. Sag nr. 07.08.22 Opfølgning på Sag nr. 08.06.22 Årgangsforældremøder v. Jens-Halvor og Niels 

Endelig beslutning vedr. eventuel deltagelse ved skolens trin/klasseforældremøder    

Debat om hvilke årganges forældremøder, forældre fra SB skal deltage i. 

I indeværende skoleår deltager forældre fra SB ikke på nogle forældremøder. Der udarbejdes et slide, som 

lærerne kan præsentere på forældremøderne. 

Før næste skoleår tages stilling til, hvor mange forældremøder der deltages i. SB deltager ved første 

skoledag i 0. klasse. 

 

8. Sag nr. 08.08.22 Skolebestyrelsens årshjul for skoleåret 22/23 v. Jens-Halvor og ledelsen (bilag 2+3) 

Drøftelse/beslutning 
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Årshjulet anvendes som arbejdspapir til støtte for dagsordener på SB-møder i løbet af året. Årshjulet 

tilpasses løbende i løbet af året.  

 

9. Sag nr. 09.08.22 Eventuelt 

Spørgsmål til mulighederne for at tydeliggøre skillelinje mellem skole og naboer mod nord ved marken. 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder:  

Næste møde afholdes 29. september 2022 kl 17:15-18:45. Bemærk Temamøde kl. 19.-20.30  

Herefter: 11. nov. 2022, 4.-5. nov. 2022 (Kobæk Strand), 9. jan. 2023, 7. feb. 2023, 30. mar. 2023 (Åbent 

Hus), 13. apr. 2023 (+ temamøde), 10. maj 2023, 19. jun. 2023 


